

March 29, 2020

Call to Worship: Isaiah 4:1-5⁵ Fear not, for I am with you; I will bring your descendants from the east and gather you from the west.

English Service 9:00am

There will be no Sunday school today

Order of Service

Praise & Worship/Singing		Song Leader/Youth
Welcome/Announcements		Mr. David Penner
Message	(Fear Not, for I am with You)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing		Pastor Diedrich Harms

Welcome Home Pastor Diedrich & Judy Harms

Activities for the Week of March 29 – April 4

❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. The Building Committee says Thank you to all those who volunteered at the new Fellowship Hall last Saturday, and to those who provided and participated in the Benefit Lunch.
2. Bible Study and Choir Practice will be canceled until further notice.
3. The SMS office will be open March 30th – April 3rd from 9:00am – 4:00pm for registration.
4. The Sunland Retirement Home Fundraiser has been canceled. More information to come.

Pray For...

1. Wisdom for local and National Government as they make decisions concerning the Coronavirus.
2. Churches and fellow believers, that they will remain strong and faithful to the Lord as they gather in their homes for the next few weeks.

März 29, 2020

Aufruf zur Anbetung: Jesaja 43:1-5⁵ Fürchte dich nicht, denn ich bin bei dir. Ich will deinen Samen vom Osten herführen und dich vom Westen her sammeln.

German Service 11:00am

Heute wird es keine Sonntagschule geben

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Song Leader/Youth
Willkommen/Bekanntmachungen		Mr. David Penner
Botschaft	(Fürchte dich nicht, Ich bin bei Euch)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen		Pastor Diedrich Harms

Willkommen zu Hause Diedrich & Judy Harms

Pläne für diese Woche von März 29 – April 4

❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Das Baukomitee bedankt sich an alle die am letzten Samstag beim Bau des neuen Gemeinschaftsraum geholfen haben, auch an diejenigen
2. Bibelstudium und Chor Übung werden bis auf weiteres abgesagt.
3. Das SMS-Büro ist vom 30. März – 3. April von 9:00am bis 4:00pm für Anmeldungen geöffnet.
4. Die Spendenaktion für das Sunland Retirement Home wurde abgesagt. Weitere Information folgt.

Betet Für...

1. Weisheit für die lokale und nationale Regierung, wenn sie Entscheidung über das Coronavirus treffen.
2. Kirchen und Mitgläubige, dass sie dem Herrn stark und treu bleiben, wenn sie sich in den nächsten Wochen in ihren Häusern versammeln.

